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صفحات 6و7

حسنهانیزادهدرگفتوگوبا»آرمانملی«:

 کمیته مشترک نظامی 
 سوریه و ترکیه 
 می تواند 
راهگشا باشد
ترکیهنمیتواندبهاهداف
فرامرزیخوددستیابد

صفحه 2

»آرمانملی«تحولاتپیراموناحیایبرجامرابررسیمیکند

120 دقیقه گفت وگو با مکرون
رئیسجمهوردرتماستلفنی2ساعتهبارئیسجمهورفرانسه،حصولتوافقرادرگروتضمینهایلازموتامینمنافعاقتصادیملتایراندانست

»آرمانملی«دلایلگرانیمحصولاتمرغرابا
وجودادعایمازادتولیدبررسیمیکند؛

ساز ناکوک  امتیاز گیران 
برای   بازار مرغ

آرمانملی:قیمت مرغ در واحدهای خرده فروشــی 
سطح شهر از مرز 75 هزار تومان به ازای هر کیلو عبور 
کرده و عملا ســرانه مصرف تنها فرآورده گوشــتی را 
از سبد غذایی دهک های نخســت جامعه به کمترین 
میزان خود رسانده است. در واقع قیمت مرغ در حالی با 
اختلاف بیش از 15 هزار تومانی از نرخ مصوب به فروش 

می رسد که همچنان تولیدکنندگان بر طبل ...

سیاستالتهابآفرینیوامتیازگیری
اینباردرقالبکاهشتعرفهصادراتیو
افزایشنرخمصوبمرغنمودیافتهاست

صفحه9

روایتیازوضعیتامروزحامیاندیروزرئیسجمهور

گزارش»آرمانملی«ازاختلافصداوسیماووزارت
ارشادبرسرساماندهیرسانههایبدونمجوز

تعلیقپلتفرمها
یاصیانتازارقام!

بیژنذوالفقارنسبدرگفتوگوبا»آرمانملی«:

  بازی های تدارکاتی نیاز ضروری 
برای تیم ملی است

دیداربازیکنانتیمملیبامقاماتسیاسیاشتباهوغیرحرفهایاست
آرمانملی:پس از حواشــی بســیار پیرامون تیم ملــی در نهایت دراگان 
اسکوچیچ با تصمیم کمیته فنی فدراسیون فوتبال از کار برکنار شد؛ اما دوباره 
ابقا شد اتفاقی که پیامدهای مثبت و منفی برای فوتبال کشور خواهد داشت. 

از یک طرف دو دستگی در بین بازیکنان و شایعه درباره ...

درحالیکههمگاناصلاحطلبانرامنتقداناصلیدولترئیسیمیدانستند
ولیاینکایناصولگرایانحامیرئیسجمهورهستندکهدرمجلسبرایانتخابدوره
بعدپشتاوراخالیمیکنند

صفحه 3

نعمت باران برای فارس نقمت می شود

صفحه11

یـادداشــت 2

همینصفحه

سیدمحی الدین حسینی ارسنجانی 
روزنامه نگار 

استان پهناور فارس با اقلیم های متفاوت و آب و هوایی 
گوناگون همه ساله به جهت بروز بحرانی تلخ و دردناک و 
البته تکراری به نام »سیلاب های مخرب و کشنده« که با 
تلفات انسانی و خسارات فراوان طبیعی همراه بوده ، در رنج 
است.  کم  توجهی برخی مدیران استانی و شهرستانی و از 

صفحه11دیگر سو سهل انگاری برخی از مردم...

یـادداشــت1

صفحه2

عبدالرضا فرجی راد
تحلیلگر مسائل بین الملل

شرایط احیای برجام را اگر با گذشته مقایسه کنیم 
وضعیت قابل قیاس نیست و امیدواری هایی که در گذشته 
وجود داشت اکنون وجود ندارد. یعنی اختلافات و بندهایی 
که ایران و آمریکا بر روی آن تاکید می کنند شاید بیشتر 
هم شده باشد. اما اروپایی ها و به ویژه فرانسوی ها نگرانند و 

نمی خواهند همه چیز به هم بخورد ....
صفحه11

سخــن روز

همینصفحه

ایران و آمریکا باید به فکر یک توافق جدید باشند. در عالم 
سیاست به ویژه در مناسبات بین ایران و آمریکا این گذر 
زمان است که موجب ریشه دار شدن معاهدات می شود. 
یعنی اگر برجام در ابتدای دوره بایدن احیا می شد، تا چهار 
سال به یک مرحله ای می رسید که ریشه می دواند که اگر 

دولت هم در آمریکا عوض ...

حشمت ا... فلاحت پیشه
نماینده ادوار مجلس

رسیدنبهبهارستانباعبورازدروازهدولتغربی ها از راه فشار به جایی نمی رسند

عکس:حمیدرضاراهل

معاوناجراییرئیسجمهور:
 هم افزایی حلقه مفقوده مدیریت در کشور است

نعمت باران برای فارس نقمت می شودایران و آمریکا  ، توافق  در وضعیت جدید  

آرمانملی:معاون اجرایی رئیس جمهوری 
گفت: اگر برنامه ریزی، منابع انسانی و بودجه 
در کنار هم و در خدمت مدیریت تحول خواه 
باشند، گام های بلندی در راستای توسعه 
همه جانبه برداشته می شود.  صولت مرتضوی 
رویداد  افتتاحیه  آیین  در  طی سخنانی 
هم افزایی مدیریت ایران، اظهار کرد: برای 
اداره جامعه به چند عنصر نیاز داریم. یکی 
از این ها داشتن برنامه است. در جمهوری 
اسلامی ایران هم برنامه های ثمراتی است 
و هم برنامه های پنج ساله است و هم اسناد 
بالادستی تحولی موجود است. وی افزود: برای 
اجرای برنامه ها هم به دو عامل نیاز داریم که 
یکی منابع انسانی است و دوم بودجه است. اگر 
این سه موضوع در کنار هم باشند و در خدمت 
مدیریت تحول خواه باشند، گام های بلندی در 
راستای توسعه همه جانبه برداشته می شود. 
مرتضوی یادآور شد: در جمهوری اسلامی 
ایران تجربیات مفیدی وجود دارد. در ابتدای 
انقلاب سازمان جهاد سازندگی ایجاد شد که 
تحول شگرفی را در نقاط مختلف کشور به 

وجود آورد. معاون اجرایی رئیس جمهوری 
با اشاره به دوران جنگ ایران و عراق اظهار 
کرد: دشمنان قسم خورده ما جنگ نابرابری 
را آغاز کردند، اما داغ رسوایی را بر پیشانی 
دشمن نابخرد گذاشتیم و پشیمانی را برای 
طراحان آن به وجود آوردیم و این همه با 
همکاری و همیاری جوانان آن روز ایران و 
مقابله شان با دشمن ممکن شد. مرتضوی 
تاکید کرد: دشمن در راستای شکست در 
جنگ تمدن ها، نبرد و جنگ بین تمدنی را 
آغاز کرد و پدیده ای به نام داعش خلق کرد و 
تا بن دندان مسلح ساخت و آن را به جان امت 
اسلامی انداخت، اما یک مرد یعنی شهید حاج 
قاسم سلیمانی از ایران اسلامی، طلایه دار شد 
و با کم ترین هزینه بزرگ ترین دستاورد را در 
طول تاریخ جنگ های نامنظم به دست آورد. 
معاون اجرایی رئیس جمهوری در پایان گفت: 
حلقه مفقوده مدیریتی در برخی موارد مقوله 
هم افزایی است. امیدوارم این رویداد به حل 
بخشی مشکلات در عمران و آبادانی و مسائل 

مدیریتی دیگر منجر شود. 

ایران و آمریکا باید به فکر یک توافق جدید باشند. در عالم سیاست به ویژه 
در مناسبات بین ایران و آمریکا این گذر زمان است که موجب ریشه دار شدن 
معاهدات می شود. یعنی اگر برجام در ابتدای دوره بایدن احیا می شد، تا 
چهار سال به یک مرحله ای می رسید که ریشه می دواند که اگر دولت هم 
در آمریکا عوض می شد،  دولت جدید نمی توانست کاری شبیه کار ترامپ 
را انجام دهد. ولی این زمان تلف شد. الان بحث اساسی که وجود دارد این 
است که ایرانی ها به حق تردید دارند که اگر حتی الان برجام امضا شود و 
ایران تعهدات هسته ای خود را به جا بیاورد، آن موقع خیلی زود می توان با 
تغییر اکثریت کنگره به سود جمهوریخواهان و یا به خصوص با نزدیک شدن 
به دولت جدید، ممکن است عملا توافق قابل اجرا نباشد. ایران در گذشته 
هم این کار کرد و جایی که ایران ضرر دید، از افزایش نظارت و بازرسی 
نبود بلکه جایی که ایران ضرر کرد، از تاخیر و انتقال در تولیدات و فناوری 
هسته ای اش بود. بخشی از تولیدات ایران، سوخت 20 درصد و حتی سوخت 
زیر پنج درصد منتقل شد و یک سقف محدودی در ایران باقی ماند. بخشی 
از تاسیسات مثل آب سنگین اراک و برخی از سانتریفیوژها جمع آوری شد 
یا تغییر کاربری داده شد ولی با روی کار آمدن ترامپ دیدیم که آمریکایی ها 
تحریم ها را بازگرداندند و نتیجه اش این شد که این ایران بود که ضرر 
بیشتری را متوجه برنامه خود دید. گام هایی که ایران به سمت احیای برنامه 
هسته ای اش برداشت، گام های پرهزینه ای بود که در اوج تحریم ها صورت 
گرفت. بنابراین این تردید وجود دارد که اگر دوباره توافقی صورت بگیرد و 
دولت کنونی و آینده آمریکا نتواند یا نخواهد برجام را ادامه دهد آن موقع 
ایران است که ضرر می کند. لذا معتقدم چون به هر حال دولت بایدن هم 
حاضر نیست تضمین ارائه دهد یک اتفاق می افتد و بدون تضمین فقط یک 
اتفاق ممکن است بیفتد که دیپلماسی حفظ شود و آن این است که طرفین 
بر سر یک برجام تازه صحبت کنند. در برجام تازه ایران می تواند سطح کنونی 
تولید و فناوری هسته ای اش را حفظ کند ولی سطح مطمئنی از نظارت و 
بازرسی را بپذیرد تا اطمینان بخشی شکل بگیرد، برای اینکه ایران در برنامه 
هسته ای اش تخلفی نیست ولی در طرف مقابل آمریکایی ها حاضر باشند که 
تحریم ها را بردارند. از این رو به نظر می رسد آمریکایی ها آمادگی لازم برای 
این کار را دارند چون به سه میلیون بشکه نفت ایران نیاز دارند ولی طبیعتا 
ایرانی ها حاضر نیستند بدون تضمین دولت آمریکا سوخت 20 و 60 درصد و 
مابقی سوخت بالای سه و هفت درصد را منتقل کنند یا بخشی از فناوری ها 
و تاسیسات هسته ای خود را به عقب برگردانند. بنابراین تاکید می کنم که 
ایران و آمریکا باید دنبال یک برجام تازه باشند که می تواند حتی به عنوان 
مرحله اول هم به حساب بیاید. اگر در مرحله اول تبدیل به یک بنیادی برای 

کارهای موفق شود، بعد از آن می توان شرایط دیگری را شکل داد. 

استان پهناور فارس با اقلیم های متفاوت و آب و هوایی گوناگون همه 
ساله به جهت بروز بحرانی تلخ و دردناک و البته تکراری به نام »سیلاب های 
مخرب و کشنده« که با تلفات انسانی و خسارات فراوان طبیعی همراه بوده ، 
در رنج است.  کم  توجهی برخی مدیران استانی و شهرستانی و از دیگر سو 
سهل انگاری برخی از مردم به عدم توجه به هشدارهای متعدد برای قرار 
نگرفتن در مسیر مسیل ها، رودها و سیلاب ها در مواقع احتمالی مواجهه با 
نزول بلایای طبیعی، کار تصمیم گیری ها یا پیشگیری ها از بروز بحران هایی 
مانند سیل ویرانگر استهبان که منجر به کشته، مفقود و مصدوم شدن ده ها 
نفر از مردم این شهرستان شد را سخت و سخت تر می کند. برابر تحقیقات 
خبرنگاران و بر اساس گفته های مردم بومی و مسئولان، بروز ناگهانی 
سیل در روز جمعه عصر)۳1تیرماه1۴01( و تعطیلی ادارات و ارگان ها، 
کار مقابله سریع تر با بحران سیل تابستانی استهبان را مشکل تر کرد اما 
انتظار می رفت هشدار های هواشناسی شهرستان استهبان و استان فارس 
و همچنین رسانه هایی مثل صدا و سیما و... جدی تر و قاطع تر می بود تا از 
حجم خسارات و تعداد تلفات و عدد مفقودی ها و تعداد مصدومین بکاهد. 
به راستی دراین شرایط اول کار و اول وظیفه ستادهای مقابله با بحران ها 
در مناطق و استان ها چیست؟ آیا نوعی هماهنگی سریع و به موقع در این 
زمینه صورت گرفته است؟ آیا نیروهای امدادی واکنش سریع خود را به 
این سیل و این مشکل پیش آمده در استهبانات فارس به نمایش گذاشتند؟ 
چرا باید در یک شهرستان کوچکی همچون استهبان در یک جغرافیای 
محدود چند هکتاری شاهد جان باختن 22 نفر عزیز هموطن باشیم؟ جای 
تابلوهای هشداردهنده ادارات متولی در زمینه اعلام عدم حضور مسافران 
یا بومیان در وقوع مسیر سیل کجاست؟  این پرسش ها و سوالاتی از این 
دست را باید مدیر ارشد استان فارس و نماینده دولت در این شهرستان و 
ستاد مقابله با بحران فارس پاسخگو باشند. رسانه ها و مخصوصا صدا و سیما 
تا به چه اندازه در این زمینه کمک کرده اند؟ وقوع سیل درست بین سه 
شهرستان داراب، استهبان)ایج( و فسا قرار دارد و بیشتر مسافرها طبیعتا 
از این سه شهرستان و احتمالا از نی ریز و بخش رونیز استهبان بوده اند. 
پرسش دیگر اینکه بودجه ستاد های بحران استانی مثل استان فارس که 
آبستن حوادث و بلایای گوناگون است به چه مقدار است؟ این بودجه کم 
یا زیاد صرف چه اموری و در چه زمانی هزینه می شود؟ آیا بهتر نیست 
وزارت کشور برای مقابله با بحران هایی همچون سیل و زلزله این مهم را 
به گروه های مردمی و تشکل های غیردولتی و نیروهای مسلح محول کند 
و این وزارتخانه تنها نقش پشتیبانی تدارکاتی و مالی داشته باشد؟ از قرار 
اطلاع اداره کل هواشناسی استان فارس چهارشنبه 2۹ تیرماه 1۴01 اعلام 
داشته با توجه به نقشه های هواشناسی به تدریج در استان به ویژه در مناطق 
جنوبی احتمال وقوع بارش های رگباری و رعد و برق در بعدازظهرها پیش 
بینی می شود. اما آیا مسئولان شهرستان استهبان و مدیران استان به این 
هشدار هواشناسی فارس توجه و تمکین کرده یا در این راستا برنامه ریزی و 
پیش بینی هایی داشته اند؟ نگاهی به صفحات سایت های خبری و روزنامه ها 
از چند سال اخیر تا به امروز به ما می گوید مرگ و میر مردم ما بر اثر حوادث 
طبیعی چه زود اتفاق می افتد! هرچند تعدادی ازمدیران ارشد کشوری 
و استانی از جمله وزیر کشور و استاندار فارس بعد از از وقوع این واقعه 
هولناک به محل واقعه رفتند و با مردم استهبان و خانواده های قربانیان 
سیل استهبان ابراز همدردی کردند، اما لازم بود هم نیروهای امدادی و 
اعضای ستاد مقابله با بحران و هم مدیران مسئول در کشور و استان فارس 
و شهرستان استهبان بسیار سریع تر در محل واقعه حاضر و چاره  اندیشی 

می کردند. 

سیدمحی الدین حسینی ارسنجانی 
روزنامه نگار 

خاجی:
اکنون زمان تصمیم گیری سازمان ملل برای رفع محاصره یمن است

آرمانملی:نماینده ویژه وزارت خارجه ایتالیا در امور یمن و افغانستان، صبح دیروز با علی 
اصغر خاجی، مشاور ارشد وزیر امورخارجه در امور ویژه سیاسی دیدار و دو طرف در خصوص 
آخرین تحولات مربوط به بحران یمن و روند صلح در این کشور گفت وگو کردند.  طرفین در 
این دیدار آخرین وضعیت آتش بس در یمن را مورد ارزیابی قرار داده و بر لزوم اجرای مفاد 
توافقنامه آتش بس، به ویژه مسائل انسان دوستانه تاکید کردند. خاجی در این دیدار ضمن 
تشریح تلاش های میانجی گرانه و انسان دوستانه جمهوری اسلامی ایران در پایان دادن به 
جنگ تحمیلی علیه مردم بی دفاع و مظلوم یمن و همچنین برقراری یک آتش بس و صلح 
عادلانه، اظهار داشت:  جمهوری اسلامی ایران از ابتدا بر این باور بود که بحران یمن راه حل 
نظامی نداشته و حل این بحران بایستی از طریق گفت وگوهای سیاسی یمنی- یمنی انجام 
گیرد. وی ضمن تاکید بر ضرورت تعجیل در اتخاذ راهبردی عملگرایانه در جهت حل و فصل 
بحران یمن، خاطر نشان کرد: اکنون زمان تصمیم گیری توسط سازمان ملل در راستای رفع 
محاصره اقتصادی مردم یمن و تقویت آتش بس فرا رسیده است. خاجی همچنین ابراز داشت: 
»جمهوری اسلامی ایران از هرگونه آتش بس و ابتکار صلحی که منجر به پایان دادن به رنج و 

آلام مردم یمن و برقرای صلح و امنیت پایدار شود، حمایت می کند.

حشمت ا... فلاحت پیشه
نماینده ادوار مجلس

صباحزنگنه:
 روابط امارات و کویت با ایران 

دارای درجه ای از استقلال است 
آرمانملی:یک تحلیلگر مسائل خاورمیانه در ارزیابی روند 
بهبود روابط میان ایران و اعضای شورای همکاری خلیج فارس 
و در پاسخ به این سوال که آیا می توان خبرهای اخیر مبنی بر 
اعلام موافقت سعودی به عراق مبنی بر آغاز گفت وگوها در 
سطح سیاسی و همچنین اعزام سفرای امارات و کویت را در 
حکم سرعت گرفتن روند ذکر شده دانست، گفت:  شرایطی که 
امروز بر منطقه و جهان حاکم است ایجاب می کند که ارتباطات 
میان کشورها به خصوص کشورهای همسایه، بازسازی شده و 
توسعه پیدا کند. صباح زنگنه گفت: تحولات حوزه اوکراین و 
پیامدهای آن و البته سفر آقای بایدن به منطقه شامل اسرائیل 
و عربستان نشان می دهد اتفاقاتی در حال وقوع است. در این 
شرایط کشورهای منطقه نیازمند هستند که ارتباطات شان را 
محکم تر کرده و از بروز تنش پرهیز کنند؛ همچنین لازم است 
کشورها به سمت توسعه و بهبود و اعتلای روابط گام بردارند که 
این علاوه بر فضای عمومی منطقه و جهان، ناشی از اراده خاص 
این کشورها است که بهترین روابط را با جمهوری اسلامی ایران 
داشته باشند. وی افزود: همسایه های ما می دانند تهران به رغم 
همه فشارها و درگیری ها همواره در مسیرش ثابت قدم است 
و تحلیل های کلی آن در خصوص تحولات منطقه و جهان به 
اثبات رسیده و البته چیزی جز خیر برای منطقه نمی خواهد. 
بنابراین بازگشت به روابط خوب، دوستانه و برادرانه و حفظ 
اصول همسایگی یکی از چشم اندازهای شرایط فعلی و آینده 
است. این تحلیل گر مسائل خاورمیانه همچنین در پاسخ به 
این سوال که با توجه به اینکه بازگشت سفرای کویت و امارات 
قطعا با چراغ سبز عربستان صورت گرفته، آیا می توان این 
تحول جدید را به منزله به وجود آمدن اراده قوی ریاض برای 
از سرگیری روابط با ایران تلقی کرد، گفت: عربستان خودش 
را بزرگ ترین کشور شبهه جزیره عرب می داند و قطعا تاثیر 
تصمیم گیری هایش روی تصمیم بقیه کشورهای شورای 
همکاری خلیج فارس ملموس است اما شرایط روابط ایران با 
امارات از درجه ای از استقلال بیشتر برخوردار است و روابط با 
کویت هم می تواند از چنین شرایطی برخوردار باشد. وی تصریح 
کرد: حرمت گذاری این دو به عربستان فارغ از بحث های سیاسی 
و ژئوپلیتیک بوده و جزو اصول عشایر و قبائل عرب محسوب 
می شود که حرمت به کشور بزرگ تر یا قبیله بزرگ تر یا شیخ 

بزرگ تر همیشه مراعات می شود. 

مخالفت با ساخت جاده ماشلک 
آرمانملی:مدیرکل حفاظت محیط زیست مازندران 
گفت: مخالف بهسازی و ارتقای جاده ماشلک در زون امن 
منطقه حفاظت شده البرز مرکزی هستیم و نظر خود را به 
صراحت اعلام کرده ایم. عطاءا... کاویان افزود: منطقه فوق، زون 
امن منطقه حفاظت شده ماست و گونه های گیاهی و جانوری 
ارزشمند و تنوع زیستی بالایی دارد و احداث جاده، هم در حین 
اجرای عملیات جاده سازی و هم پس از آن با ورود بی ضابطه 
گردشگر و ترددکنندگان به بالادست و درون عرصه های 
حفاظت شده آسیب رسان است. به همین دلیل محیط زیست 
مازندران کاملا مخالف بهسازی و ارتقای این جاده است و نظر 

خود را به صراحت اعلام کرده است. 

صفحه 4

ایران و آمریکا  ، توافق  در وضعیت جدید  

جلوی واردات برنج را بگیرید
نماینده آستانه اشرفیه در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد که باید جلوی واردات برنج گرفته شود. ابراهیم نجفی 
در جلسه علنی دیروز یکشنبه در تذکری گفت؛ تا زمانی که برنج در دست واسطه و دلال بود کسی به مصرف کننده 
فکر نمی کرد اما وقتی برنج به کیلویی 1۳0 هزار تومان رسید شرایط تغییر کرد؛ امروز کشاورزان و برنجکاران باید 
حاصل دسترنج خود را بگیرند اما با واردات بی رویه احتمال نابود شدن محصولات داخلی و ایجاد مشکل برای 
کشاورزان وجود دارد. وی افزود: از طرف دیگر از روز گذشته با تصمیم ستاد تنظیم بازار و اعلام سازمان گمرک 
برخلاف قوانین بالادستی و حتی برخلاف رویه سال های قبل ممنوعیت واردات برنج در فصل برداشت برداشته شده 
که باعث نگرانی شدید کشاورزان است. در قانون صادرات و واردات کشور به دولت تعیین تکلیف شده که ترخیص 
برنج از زمان اول مرداد ماه تا پایان آبان ماه ممنوع است. بر اساس اصلاح قانون تضمین محصولات کشاورزی، 

هرگونه سیاست حمایتی در بازار محصولات از جمله برنج باید صورت گیرد. 


